
Førre båtforening

Førre båtforening
Leder: Arnt Heggøy

e-post: arnt.heggoy@haugnett.no

Referat fra styremøte

Tid: 5. September 2017 kl 18.15 - 20.00

Sted: Klubbhuset Førre båtforening

Til stede:
Arnt Heggøy, Thor Arne Lie, Eva Thorbjørnsen, Terje Nygård, Tor Inge Breistein,
Ove Olsen.

1. Slippen
Styret begynner å få oversikt over kostnadene ved utbedring av slippen. Det er
kommet et overslag fra et firma og ved å legge dette til grunn og legge til noe for
ufortutsatte utgifter anslår styret kostnaden til kr 200.000. Dette er for utbedring
av vogna. I tillegg kommer vedlikehold og reparasjon av skinnegangen. Terje og
Tor Inge skal skaffe tilveie et overslag over dette til neste styremøte. Før noe av
disse arbeidene settes i gang vil styret avklare om det innebærer følgekostnader i
form av miljøkrav eller lignende. Arnt og Thor Arne skal ha et møte med
Tysvær Kommune før neste styremøte for å klargjøre dette. Samtidig vil man ta
opp bruk av ledig rom i miljøboden.

2. Økonomi
Det er fremdeles 98.000 utestående hos medlemmene.

3. Post
Styret gikk gjennom ankommet post og besvarte denne samt gikk gjennom
båtplass fordelingen og ajourførte nettsiden.

4. Neste møte
Neste møte ble berammet til 26. September kl 18.00.

7.9.2017

Ove Olsen
Sekretær


